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Närvarande ledamöter funktionshinderråd 
Pia Olsson, RSMH 
Abraam Lazaridis, HSO/R 
 
Frånvarande ledamöter 
Göran Gustavsson, SRF 
Yvonne Plazovnik, DHR 
 
Närvarande tjänstemän: 
Ingrid Brännström, avdelningschef 
Linda Lantz, utredare 
Mona Stenlund, utredare 
 
 
Sekreterare 
______________________________ 
Mona Stenlund 
 
Protokoll godkänns digitalt och signeras vid nästa möte 
 
______________________________ 
Pia Olsson, ordförande  
 
______________________________ 
Abraam Lazaridis, vice ordförande 
 
§ 1 Sammanträdets öppnande 
Alla hälsades välkomna till sammanträdet.  
 
§ 2. Fastställande av dagordning  
Dagordning godkänns 
 
§ 3. Anmälan av föregående protokoll  
Föregående protokoll 2020-09-16, ledamöterna har tagit del av 
protokollet. Protokollet läggs till handlingarna. 
 
§ 4. Förvaltningsinformation  
Ingrid Brännström Övergripande information 
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Information om förloppet för covid-19 och smittskyddsarbetet i 
förvaltningens och avdelningens alla enheter. Arbetet skedde i nära 
samarbete mellan samtliga enheter. Hög bemanning prioriterades 
under sommaren. Alla medarbetare som önskat har kunnat ha 
semester. En del omställningar har skett eftersom behoven har 
varierat under covid-19 perioden. Arbetet fortgår och 
hygienombuden har förstärkts med lokala hygienombud på varje 
enhet. De handläggare som kan arbeta hemifrån gör det utifrån ett 
schema. 
 
Idag finns ca 500 lediga platser i vård- och omsorgsboende inom 
stadens äldreomsorg. Även i Kista vård- och omsorgsboende finns 
ett flertal lediga platser. Det finns en planering för att tillfälligt 
(under 1 ½ år) minska antalet platser i verksamheten för att istället 
använda 13 av dessa för gruppboendet inom socialpsykiatrin. Detta 
är dock endast en plan och inga beslut har fattats i frågan.  
 
Alla förvaltningens lokaler inventeras då man räknar med minskade 
resurser de närmaste åren och hyreskostnaderna är höga. 
 
Förvaltningens anhörigkonsulent Birgitta Hedlund-Kentää är på 
plats efter att ha arbetat med sommaraktiviteter för äldre under 
perioden maj-augusti.  
 
Budgeten kommer den 11 november. 

 
Malin Bernt informerar: 
Här kommer en kort beskrivning om vad Fritid för alla gjort i vår 
och sommar.  

 Förvaltningen bildade Järvas autismnätverk (JAN) 2019 
tillsammans med Autism-och Aspergerföreningen i 
Stockholms län, Somaliska autism-och Aspergerföreningen 
och Studiefrämjandet, i syfte att lyfta och stärka barn med 
autism och deras familjer. Under våren har JAN arrangerat 
två studiecirklar online för föräldrar som har barn med 
autism, med 14 respektive 5 deltagare. Behovet av att få 
träffa andra i samma situation visades tydligt.  

 På grund av smittrisken ställdes bussutflykterna in denna 
sommar då ett flertal i målgruppen tillhör riskgrupperna. 

 Totalt 62 barn och unga deltog i de 6 aktiviteter som 
förvaltningen ordnade under sommaren. Samtliga aktiviteter 
var i närområdet för att inte behöva använda kollektiva 
färdmedel. Utöver det förmedlade förvaltningen 16 
deltagare med funktionsnedsättning till 5 aktiviteter som 
arrangerades av andra aktörer.  
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 En av sommarlovsaktiviteterna var ett tre dagars dagkollo på 
det alldeles nyöppnade Järvabadet. Detta arrangerades i 
samarbete med idrottsförvaltningen och Spånga-Tensta sdf. 
Syftet var att introducera badet för målgruppen och ge dem 
möjlighet att vara där utifrån sina förutsättningar. De sju 
deltagarna var mycket nöjda.  

 Fritid för alla vill inte bara vända sig till invånare som har 
funktionsnedsättning. Det är också viktigt att sprida kunskap 
och minska stigmat hos övriga invånare. Sommar på torgen 
är ett bra tillfälle för detta och Fritid för alla medverkade 
med rullstolsrace för tredje året i rad. Det var en strid ström 
av barn och ungdomar som ville prova, totalt 50 stycken 
under två dagar.  

 Samordnaren har länge arbetat för att Kista Sportsclub 
skulle starta ett parasportlag för barn med 
funktionsnedsättning. Det första laget började träna förra 
2019 och laget är fortfarande igång. Nu är ett lag till på väg 
att starta. Stockholms idrottsförbund är med och stöttar med 
utbildning och handledning.  

 På höstlovet kommer det erbjudas sex aktiviteter i samarbete 
med idrottsförvaltningen, kulturförvaltningen och Spånga-
Tensta Sdf 

 
 
§ 5. Kommunstyrelsens råd för funktionshinderfrågors 
protokoll, maj och september 2020 
Dokumentet har mailats ut till samtliga ledamöter, lades till 
handlingarna. 
 
§ 6. Ärenden till nästa nämndsammanträde  
Svar på en remiss om Våld i nära relationer samt en remiss om 
Anhörigstödsprogrammet där rådet har getts möjlighet att inkomma 
med synpunkter. 
 
§ 7. Övriga frågor  

Funktionshinderrådet önskar bli bättre på att skriva svar på 
remisser. Kontakt kommer att tas med stadens 
funktionshinderombudsman, Astrid Thornberg, eftersom att alla 
funktionshinderråd kan behöva en sådan utbildning. Både rådets 
ordförande och Mona Stenlund kontaktar henne gällande 
önskemålet. 
 
Protokollet från tillgänglighetsvandringen i Akalla by skickades 
ut den 6 oktober. Inget av det som anmärktes på är åtgärdat. 
Rådet önskar att vandringarna leder till snabba åtgärder. Till 



 

 
 

Protokoll 
Sida 4 (4) 

Protokoll från stadsdelsnämndens råd för 
funktionshinderfrågor 2020-10-22 
 

mötet i december är representanter ifrån stadsmiljö inbjudna och 
dialog kommer att kunna föras gällande hur resultatet av 
tillgänglighetsvandringarna hanteras. Tillgänglighetsvandring 
planeras under hösten av busstorget i Kista samt Akalla 
busshållplats. 
 
Det är svårt att hitta medlemmar som vill sitta i 
funktionshinderrådet, lika över hela staden. Översynen som sker 
har fördröjts vilket inte är bra. Att hålla rådets möten 
tillsammans med Spånga-Tensta funktionshinderråd är ett 
förslag för att öka närvaron på mötena. Förslag att kontakta 
Gunnar Schenström, enhetschef för daglig verksamhet för att 
kanske få någon från hans ”verkstadsråd” att vilja vara med. 
Frågan skickas av utredare Linda Lantz till verksamheten. 

 
§ 8. Sammanträdet avslutas 
 
 
Nästa sammanträde:  
Funktionshinderråd torsdag 19 november kl. 13.00-15.00 
Järvasalen Förvaltningshuset, Borgarfjordsgatan 14, Kista 
 
Bilagor 

1. Kommunstyrelsens råd för funktionshinderfrågors protokoll, 
maj 2020 

2. Kommunstyrelsens råd för funktionshinderfrågors protokoll, 
september 2020 

3. Protokoll från tillgänglighetsvandringen i Akalla by  
2020-10-09 

4. Protokoll från tillgänglighetsvandringen i Akalla  
2020-09-22 
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